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طبق  حسین   محمد  فرزند  عقابیان   مجتبی  آقای 
وکالتنامه شماره 88666 مورخ 23 /9 /1387دفترخانه 
35  از طرف  محمدمهدی  / عقابیان فرزند محمدحسین 
شماره شناسنامه 1551 تاريخ تولد 1349/9/8 صادره 
2991495596 مالک  ملی  شماره  دارای  کرمان  از 
در  واقع  اصلی   6 از  فرعی   9536 پلاک  ششدانگ 
بشماره  اصلی  مالکیت  سند  موضوع  بخش4کرمان 
دفتر  شماره  با   00 سال  ج  سری   123950 چاپی 
الکترونیکی 140120319007017195 ثبت گرديده 
است. ضمن تسلیم دو برگ استشهاد محلی تصديق 
امضا شده مدعی است سند مالکیت پلاک مزبور بعلت 
نامعلوم مفقود و در خواست سند مالکیت المثنی نموده 
لذا باستناد اصلاح تبصره يک اصلاحی ماده 120 آئین 
تاريخ مندرج در  نوبت در  قانون مراتب در يک  نامه 
ذيل آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد 
خود میباشد ظرف مدت 10 روز پس از انتشار آگهی 
به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت يا سند معامله تسلیم 
نمايند در غیر اينصورت پس از مدت مذکور نسبت 
به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد. ش 

آ 1834688
تاريخ انتشار: 1403/9/9

اصغر نارويي
 رئيس ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان

آگهی فقدان سند مالکیت

معاون دادگستری استان کرمان: 

پایش تصویری شهر کرمان 
در حال بهبود است

گروه جامعه: معاون قضائی، اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری استان کرمان گفت: »طی 7 
ماهۀ ابتدای سال جاری، جرم سرقت در شهر کرمان 

19 درصد کاهش يافته است«.
پايش  وضعیت  همچنین  قويدل  سیدمهدی 
تصويری مرکز استان را در حال بهبود توصیف کرد 
اساس  بر  شهر  سطح  دوربین های  »تعداد  افزود:  و 
و  استان  جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای  مصوبات 
کمیته هماهنگی و پیشگیری از سرقت افزايش پیدا 

کرده است«.
دادگستری  اداره کل  عمومی  روابط  گزارش  به 
کمیته  جلسه  پنجمین  در  وی  کرمان،  استان 
نرخ  اينکه  بیان  با  سرقت  از  پیشگیری  هماهنگی 
درصد   4 استان  در  تعزير  مستوجب  قضايی سرقت 
کاهش داشته است، گفت: »مهمترين بعُد پیشگیری 
اين  و  است  امنیتی   - وضعی  پیشگیری  سرقت،  از 

اقدامات بايد شتاب بیشتری بگیرد«.
اجرای  دقیق  پیگیری  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
اظهار  جرايم،  وقوع  روند  و  آمار  رصد  مصوبات، 
بانک های  آمده،  به عمل  اقدامات  به  توجه  »با  کرد: 
صادره،  جلب های  متواری،  محکومین  اطلاعاتی 
اموال  مالخران  اطلاعات  و  الکترونیک  پابندهای 

مسروقه به روز شده و در دست پیگیری است«.
اموال  خريداران  از  نفر   421« افزود:  قويدل 
محکومین  موضوع  و  شده اند  شناسايی  مسروقه 
همچنین  است،  برخوردار  اقدام  اولويت  از  متواری 
پابند  شرايط  مشمول  نفر   500 و  يک هزار  تعداد 
نفر  برای 235  فقط  تاکنون  که  الکترونیک هستند 

پابند نصب شده است«.
لزوم  بر  خود  سخنان  از  ديگری  بخش  در  وی 
پیشگیری از سرقت احشام و قاچاق دام تاکید کرد 
و افزود: »تعداد 2 میلیون و 471 هزار راس دام در 
کل استان پلاک کوبی شده است و اين روند تا پايان 

سال ادامه خواهد داشت«.
سرقت  از  پیشگیری  طرح  اجرای  قويدل 
»در  گفت:  و  کرد  توصیف  موفقیت آمیز  را  پسته 
عملکرد  شد  اجرا  طرح  اين  که  شهرستان هايی 
تقدير  درخور  فراجا  نیروهای  و  قضايی  مقامات 
است، زيرا اجرای اين طرح در پیشگیری از سرقت 

محصولات کشاورزی بسیار موثر بود«.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان مطرح کرد؛

نیاز شهر کرمان به کلینیک 
سرپایی جامع

علوم پزشکی  دانشگاه  سرپرست  جامعه:  گروه 
کرمان گفت: »همۀ دانشگاه های علوم پزشکی استان 
و شهرستان ها در بخش سرپايی، کلینیک های خوبی 
دارند اما در شهر کرمان کلینیک سرپايی جامع و در 

خور وجود ندارد«.
مرتضی هاشمیان در شورای گفت وگوی دولت و 
بخش خصوصی به کلینیک تخصصی و فوق تخصصی 
و  کرد  اشاره  کرمان  طهماسب آباد  چهارراه  در  واقع 
و  استانداری  شهرداری،  که  است  »نیاز  شد:  يادآور 
قرار  علوم پزشکی  دانشگاه  کنار  در  سازمان ها  ديگر 

گیرند و کلینیک جامع را داشته باشیم«.
وی  کرمان،  استانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
)بخش  آرمین  »بیمارستان  کرد:  بیان  همچنین 
درصد   90 بالای  پیشرفت  کرمان  شهر  خصوصی( 
دارد و راه اندازی آن تحولی در بخش بستری منطقۀ 

جنوب شرق کشور ايجاد می کند«.
هاشمیان افزود: »برای اينکه گردشگری و مهمان 
عملیاتی  صورت  به  باشیم   داشته  کرمان  به  خارجی 

کار زيادی داريم«. 

بخشدار مرکزی کرمان وعده داد؛

باند دوم جاده کوهپایه 
تا پایان سال 

به بهره برداری می رسد
به  اشاره  با  کرمان  مرکزی  بخشدار  اقتصاد:  گروه 
آخرين وضعیت پروژۀ باند دوم محور کوهپايه، گفت: 
»اعتبارات لازم جذب شده است و تا پايان سال و با 
همکاری ديگر دستگاه ها، پروژۀ اتوبان جادۀ پرترافیک 

منطقۀ گردشگری کوهپايه به اتمام می رسد«.
پروژه  اين  »پیمانکار  افزود:  موسی پور  حسین 
شرکت 115 است و در حال حاضر نیز کار در حال 

انجام است«.
به گزارش تسنیم کرمان، وی در ادامه بیان کرد: 
برسد  بهره برداری  به  پروژۀ مهم  اين  زودتر  »هر چه 
از ترافیک منطقه کم شده و به نفع خودمان است و 

در تلاش هستیم که تا پايان سال به اتمام برسد«.
در  آسفالت  »روکش  گفت:  همچنین  موسی پور 
منطقه کوهپايه با همکاری اداره راه انجام شده است 
تمام  در  آسفالت  پايان سال روکش  تا  تلاشیم  در  و 

روستاها انجام شود«. 

خبر شهردار کرمان مطرح کرد؛ خبر

پلسهراهیشرفآبادبهموقعبهبهرهبرداریمیرسد
گروه جامعه: شهردار کرمان در حاشیۀ 
شهید  غیرهمسطح  تقاطع  از  بازديد 
زنگی آبادی در سه راهی با تقدير از شرکت 
پروژۀ  به موقع  اجرای  به دلیل  نصر  جهاد 
کرد  امیدواری  ابراز  زنگی آبادی،  شهید 
که اين پروژه در زمان مقرر به بهره برداری 
برسد و گفت: »خدا را شاکريم که تعامل 
خوب و دوجانبه با شرکت جهاد نصر، بر 
سرعت و کیفیت اجرای کار افزوده است«

از  عذرخواهی  با  تويسرکانی  محسن 
مردم کرمان به دلیل اختلال پیش آمده در 
وضعیت عبور و مرور و ترافیک، در مدت 
زمان اجرای اين پروژه، از سه راهی سیلو، 
بیرم آباد  میدان  و  نیکزاد  شهید  چهارراه 
به عنوان پروژه های عمرانی آينده نام برد و 
از انجام پیش مطالعۀ اين پروژه ها خبر داد

شهید  پروژۀ  وی  کرنا،  گزارش  به 
جهادی  اقدامات  از  نمادی  را  زنگی آبادی 
»مردم  کرد:  اظهار  و  دانست  کرمان  در 
انجام  از  ناشی  مشکلات  کرمان،  شريف 
نجابت  و  صبوری  با  را  عمرانی  کارهای 
و  خوب  بازخوردهای  و  می کنند  تحمل 
مثبت ايشان، مايۀ مباهات ما در مجموعۀ 

شهرداری کرمان است«.

تقويت زيرساخت های شهر

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
از  تقدير  با  بازديد  اين  در  نیز  کرمان 
اسلامی  شورای  و  شهرداری  تلاش های 
شهر به دلیل خدمت رسانی به مردم کرمان، 
غیرهمسطح شهید  تقاطع  پروژۀ  مدير  از 
کارهای  بیشتر  اجرای  برای  زنگی  آبادی 
محور  به ويژه  کرمان،  شهر  در  عمرانی 
مصطفی  کرد.  دعوت  جديد،  آرامستان 
جهاد  طرح  اجرای  موسوی  آيت اللهی 
آسفالت و اجرای پروژه های معوق مانده در 

شهرداری  در  اخیر  مدت  طی  که  کرمان 
کرمان آغاز شده است را حق مردم کرمان 
تقويت  به  اتفاقات  »اين  گفت:  و  دانست 
زيرساخت های مورد نیاز در مسیر پیشرفت 

شهر کرمان خواهد انجامید«.

6۷ درصد پيشرفت فيزيکي

مدير پروژه تقاطع غیرهمسطح شهید 
در  نیز  شرف آباد  سه راهی  در  زنگی آبادی 
پروژه  اين  به کار  آغاز  تاريخ  بازديد،  اين 
را يکم تیرماه و هزينۀ آن را 320 میلیار 
پروژه  »اين  گفت:  و  کرد  بیان  تومان 
فیزيکی  پیشرفت  درصد   67 تاکنون 
افزود:  داشته است«. سیدحسین همدانی 
»تعداد کل شمع های اين پروژه 64 شمع 
هشت  اجرای  پايان يافتن  از  وی  است«. 
فوندانسیون پروژۀ شهید زنگی آبادی خبر 
داد و با اشاره به 16 ستون و سرستون در 
اين  پروژه، گفت: »اجرای 16 ستون  اين 
پروژه پايان يافته است«. مدير پروژه تقاطع 
غیرهمسطح شهید زنگی آبادی با اشاره به 
در  موردنیاز  بتن ريزی  مترمکعب   650
 5500 »تاکنون  کرد:  اظهار  پروژه،  اين 

است«.  شده  اجرا  بتن ريزی  مترمکعب 
را  پروژه  اين  خاکی  عملیات  میزان  وی 
افزود:  120 هزار مترمکعب، اعلام کرد و 
»تاکنون 30 هزار مترمکعب از اين عملیات 

خاکی اجرا شده است«.

پروژه در زمان مقرر افتتاح مي شود

شهید  پروژۀ  تیرهای  همدانی 
زنگی آبادی را 18 عدد بیان کرد و توضیح 
داد: »اين تیرها شامل 12 تیر 29 متری 
تاکنون 3  و  است  تیر 47 متری  و شش 
به  اشاره  با  وی  است«.  شده  نصب  تیر 
در  نیاز  مورد  مسلح  ديوار  قطعه   2500
اين پروژه، از تولید 2000 قطعه تاکنون، 
خبر داد و افزود: »500 قطعه ديوار مسلح 
ديگر در حال ساخت است«. مدير پروژۀ 
را  پروژه  اين  پل  زنگی آبادی طول  شهید 
750 متر دانست و گفت: »عرشۀ اين پل 
از رمپ های دوطرف  310 متر و هرکدام 
گفت:  وی  است«.  متر   330 پل  اين 
با  و  انجام شده  برنامه ريزی های  »طبق 
سه شیفت کردن کارگاه، اين پروژه در زمان 

مقرر افتتاح خواهد شد«.

نمايندگان  هیات  عضو  اقتصاد:  گروه 
سامانه  راه اندازی  به  اشاره  با  ايران  اتاق 
بازار توافقی ارز، گفت: »در وزارت صمت 
اين تصور وجود دارد که واردات نسبت به 
صادرات قداست دارد و همین مساله باعث 
ورود افراد غیرمتخصص به حوزۀ صادرات 
شده؛ همچنان که الآن ورود خودرويی ها 
به صادرات پسته و ... بازار را خراب کرده 

است«.
آرش علوی در نشست مشترک هیات 

رئیسه اتاق ايران، روسای اتاق های سراسر 
تخصصی  کمیسیون های  روسای  کشور، 
اقتصادی  ايران و روسای تشکل های  اتاق 
»اين  افزود:  مرکزی  بانک  رئیس کل  با 
واقعی  قیمت  می شود  سبب  موضوع 
کالايی که می فروشیم به سطحی پايین تر 
از  سبب  اين  و  بیايد  گمرک  قیمت  از 
طولانی مدت  در  ما  بازارهای  رفتن  دست 
عمومی  روابط  گزارش  به  شد«.  خواهد 
اتاق بازرگانی کرمان، وی همچنین اظهار 

سامانه  مورد  در  قبلًا  مرکزی  کرد:»بانک 
نیما وعده هايی داد که عملی نشد«.

عضو هیات رئیسه اتاق کرمان با اشاره 
شورای  تمهیدی  فیکس  نرخ  اينکه  به 
گفت:  ماست،  ديگر  مشکل  ملی  امنیت 
»بلوکه شدن ريال و ارز با ماهیت تجارت 
در تناقض است، کار کردن با اروپا با وجود 
تراستی ها اصلًا امکان ندارد و تا زمانی که 
اين مرکز راه بیفتد خواستۀ ما اين است 

که روش های قبلی را کور نکنید«. 

شهرداریکرمانبهبلیّّه
تراکمفروشیدچاراست

هم مسئولان سیاسی و هم احزاب و هم 
بخش عمدۀ مردم اين نوع از پروژه هايی که 
می دانند  کردن  کار  را  کرديد  اشاره  شما 
بايد  شهر  برای  کار  نتیجۀ  که  صورتی  در 
افزايش کیفیت زندگی شهروندان باشد. من 
زيرساخت ها  و  اصلی  شريان های  نمی گويم 
بايد  نیاز  مورد  معابر  نشود؛  ايجاد  شهر  در 
برای  اندازه،  همین  به  ولی  شود  ايجاد 
در  شخصی  خودروی  از  نکردن  استفاده 
شهر هم بايد تبلیغ و کار کنیم و وقتی به 
مردم می گويیم از خودروی شخصی استفاده 
تردد  که چگونه  کنیم  بايد مشخص  نکنید 
سیستم  يک  وجود  شرايط،  اين  در  کنند؟ 
حمل ونقل عمومی فاخر و کارا تعیین کننده 

است.
ترافيک سياسي شده است  *اينکه 

را تاييد مي كنيد؟
از  بخشی  که  بگويم  بايد  مجموع  در 
شده  سیاسی  شهرها  در  کردن  کار  مظاهر 
است. ممکن است افرادی به عنوان پیمانکار 

پروژه  فلان  که  باشد  اين  در  نان شان  هم 
پیمانکاران  حال  هر  به  شود.  اجرا  شهر  در 
بزرگ به دنبال کار می گردند و ممکن است 
دريافت  در  کنند.  تعريف  را  پروژه هايی 
تعريف  متعددی  راهکارهای  هم  هزينه ها 
می کنند و ممکن است به شهرداری بگويند 
فلان پروژه را اجرا می کنیم به شکل تراکم 
ممکن  اتفاقات  اين  کن.  محاسبه  ما  برای 
بدانیم که میزان  بايد  اما همه  بیفتد.  است 
تعیین کننده  که  طرح هاست  تاثیرگذاری 
است. اينکه چه راهکارها و رويکردهايی در 
مديريت  هوشمندی  به  شود  گرفته  پیش 

شهری برمی گردد.
كه  شما  كه  آنجا  از  دكتر،  *آقای 
هستيد  هم  دانشگاهي  چهرۀ  يک 
و  انواع  با  كه  كرمان  مثل  شهری  در 
و  تاريخي  بافت  در  مشکلات  اقسام 
برای  نقشي  چه  است،  مواجه  جديد 
دانشگاهيان قائل هستيد؟ صرف اينکه 
و  كنند  تاسيس  مشاوره  شركت های 
همۀ  بر  مي كند؟  كفايت  بگيرند  پروژه 
ما آشکار شده كه بسياری از طرح های 
دانشگاهيان  همين  را  نامطلوب 
يا طراحي مي كنند.  پيشنهاد مي دهند 

كرمان شنيديم  از شهرداران  بارها هم 
گفته اند  انتقادات،  به  پاسخ  در  كه 
طرح های شهری را استادان دانشگاه يا 

شاگردان آن ها تعريف مي كنند.
يکی از وظايف اصلی دانشگاه پرداختن به 
بر  تاثیرگذاری  مسائل و مشکلات جامعه و 
آن است. اگر يک استاد دانشگاه اشتباه کرد 
وظیفۀ افکار عمومی و رسانه هاست که او را 
نقد کنند و بپرسند که چرا چنین اشتباهی 
کمیسیون های  وقتی  است.  شده  مرتکب 
ماده 5 و مراجع تصمیم گیری مشابه پشت 
درهای بسته عمل می کنند و تنها زمانی که 
طرح ها به اجرا درآمد همه متوجه می شوند 
آن  نتیجۀ  است  وقوع  حال  در  اتفاقی  چه 
همین وضعیتی می شود که الان در بسیاری 
از شهرها از جمله کرمان داريم ولی چنانچه 
فرصت  طرح ها  اجرای  از  پیش  شهرداری 
موافقان  و  مخالفان  و  منتقدان  تا  بدهد 
وقوع  احتمال  کنند  صحبت  آن  دربارۀ 
يک  کنید  فرض  می شود.  کم تر  اشتباهات 
وقتی  دارد؛  مشاوره  شرکت  دانشگاه  استاد 
شما به عنوان خبرنگار يا فضای اجتماعی و 
مجازی کاری که او انجام داده را به صورت 
تخصصی مورد نقد قرار بدهید او هم مجبور 

عمل ممکن  شکل  بهترين  به   می شود 
کند.

به  اينکه شما برای چه  *سوال آخر 
كرمان آمديد؟ پشت اين برنامۀ »نگاهي 
ايده ای  و  طرح  چه  كرمان«  به  دوباره 
دستاوردهای  چه  برنامه  اين  است؟ 

پايداری برای كرمان خواهد داشت؟
اين برنامه تمرينی بود برای دانشجويان 
دانشگاه های متعدد از جمله دانشگاه شهید 
باهنر کرمان، دانشگاه تهران، دانشگاه شهید 
بهشتی، دانشگاه علم و صنعت و برخی ديگر 
برای  بود  تمرينی  کشور.  دانشگاه های  از 
ثبت جهانی  ارزش  و  پتانسیل  که  شهری 
شدن را دارد ولی با بی توجهی اين فرصت ها 
نگاهی  برنامه،  عنوان  می دهد.  دست  از  را 
به  پرداختن  يعنی  است  کرمان  به  دوباره 
الان  و  داشته  و چه  بوده  کرمان چه  اينکه 
شرايط  بدترين  در  که  شهری  دارد؟  چه 
ادامه  خود  حیات  به  توانسته  جغرافیايی 
بدهد چگونه به اين روز افتاده که بی توجه 
پیدا  توسعه  دارد،  که  محدوديت هايی  به 
دست  از  را  خود  ارزش های  و  می کند 
می دهد. اين کارگاه بهانه ای بود که به اين 

موضوعات بپردازيم. 

عضو هیات رئیسه اتاق کرمان:
بازارهای صادراتی با ورود غیرمتخصص ها از دست می رود
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